

## **NOSCO partners with Qardy to boost its growth and expansion plans in the logistics sector.**

**May 2023,**

We're happy to announce the signing of a partnership agreement between Qardy and NOSCO, the leading logistics service provider in Egypt. This partnership is part of Qardy's plans to expand its business in the Logistics sector and aims to providing NOSCO with a diversified set of financial products that would help to boost its growth and expansion plans, and offering its clients with a unique set of facilities that would optimize their cash flow cycles.

This partnership will be kicked off with an initial transaction with a value of one hundred million Egyptian pounds.

According to Mr. Abdel Aziz, a board member of Qardy, " Through this strategic partnership, we aim at supporting NOSCO with its plans to lead the logistics sector by supporting both its growth and expansion plans and offering its clients with flexible financing products that would support their businesses as well"

"We are very excited about this partnership; it's a reflection of our commitment to offering our clients with unique services and products and is a key milestone in our plans to expand our reach within the logistics industry"

Mr. Mohamed Nadim, CEO of NOSCO, said, "In a world where technology is thriving and digital leadership is the primary goal of all entities worldwide, our collaboration with Qardy is a significant way to provide us and our customers with a diversified set of financial services. We believe that this partnership will be an important step towards achieving our common goal of giving our customers access to flexible finance products that will help them optimize their cash flow cycles and also help us to achieve our plan for growth and expansion. A partnership between us will provide us with a high-quality digital experience."

"We look forward to working with them!"

### **About Qardy,**

Qardy was established in July 2022, as the first online lending marketplace in Egypt and the MENA region that allows Financial institutions to Fund Micro, Small, and Medium enterprises (MSMEs). Qardy offers a free-of-charge service that provides the fastest and easiest access to financing through a fully-digital experience through partnerships with top financial institutions in Egypt. We are seeking to reduce the debt financing gap between financial institutions and MSMES, whereby FI's will achieve financial inclusion while MSMES grow their businesses via clear, efficient and hassle-free experience.

### **About NOSCO,**

NOSCO was founded in 1976 with the idea of providing world class services in the Egyptian Trucking Industry specially the Heavy Haul Industry. And Freight Forwarding Services.

For more than 40 years of Experience, NOSCO is proud to be one of the leading companies that provide its customers with full logistical solutions through the capabilities of our specialized equipment combined with the experience of our management team who are capable of working out a concise operation plan that includes forecast details and time schedule before carrying out its operation to ensure safety, timeliness and efficiency and accordingly provide excellent customer service.

**Contact details:**

**Qardy:**

Ola Zaki,

01127123880

[o.ashraf@eqardy.com](mailto:o.ashraf@eqardy.com)

## نوسكو توقع اتفاقية شراكة مع قرضي للتطبيقات الإلكترونية لتعزيز خططها في النمو والتوسيع في قطاع الخدمات اللوجستية.

مايو، 2023

يسعدنا الإعلان عن توقيع اتفاقية شراكة بين قرضي و نوسكو مزودة الخدمات اللوجستية الرائدة في مصر. هذه الشراكة جزء من خطط قرضي لتوسيع أعمالها في قطاع الخدمات اللوجستية وتهدف إلى تزويد نوسكو بمجموعة متنوعة من الخدمات المالية التي من شأنها أن تساعد في تعزيز خططها للنمو والتوسيع، وتزويد عملائها بمجموعة متنوعة من الخدمات التي من شأنها تحسين عمليات التدفق النقدي لديهم.

وستبدأ هذه الشراكة بصفقة أولية بقيمة مائة مليون جنيه مصرى

وفقاً للسيد عبد العزيز، عضو مجلس إدارة قرضي، "من خلال هذه الشراكة الاستراتيجية، نهدف إلى دعم نوسكو لقيادة قطاع الخدمات اللوجستية من خلال دعم خطط النمو والتوسيع وتقديم منتجات تمويلية متنوعة لعملائها والتي تدعم أعمالهم أيضاً"

نحن متحمسون جداً لهذه الشراكة؛ إنه انعكاس للتزامنا بتقديم خدمات ومنتجات فريدة لعملائنا وهو الهدف " الرئيسي في خططنا لتوسيع نطاق وصولنا داخل صناعة الخدمات اللوجستية

قال السيد محمد نديم، الرئيس التنفيذي لشركة نوسكو، "في عالم تزدهر فيه التكنولوجيا وتعد القيادة الرقمية الهدف الأساسي لجميع الكيانات في جميع أنحاء العالم، يعد تعاوننا مع قرضي طريقة مهمة لتزويدنا وتزويد عملائنا بمجموعة متنوعة من الخدمات المالية. نعتقد أن هذه الشراكة ستكون خطوة مهمة نحو تحقيق هدفنا المشترك المتمثل في منح عملائنا إمكانية الوصول إلى منتجات التمويل المرنة التي ستتساعدهم على تحسين عمليات التدفق النقدي لديهم وتساعدهم أيضاً على تحقيق خططنا في النمو والتوسيع. ستتوفر الشراكة بيننا تجربة رقمية عالية الجودة."

لذلك نتطلع إلى العمل معهم!

تأسست قرضي في يوليو 2022، كأول منصة إلكترونية في مصر ومنطقة الشرق الأوسط وشمال إفريقيا تسمح للمؤسسات المالية بتمويل الشركات الصغرى والمتوسطة (MSMEs). تقدم قرضي خدمة مجانية توفر أسرع وأسهل وصول إلى التمويل من خلال تجربة رقمية بالكامل من خلال الشراكات مع كبار المؤسسات المالية في مصر. نحن نسعى إلى تقليل فجوة تمويل الديون بين المؤسسات المالية و MSMEs، حيث ستحقق المؤسسات المالية الشمول المالي بينما تبني MSMEs أعمالها من خلال تجربة واضحة وفعالة وخلالية من المتابعة.

نوسكو تأسست في عام 1976 بفكرة تقديم خدمات عالمية المستوى في صناعة النقل بالشاحنات المصرية وخاصة صناعة النقل الثقيل. وخدمات الشحن

لأكثر من 40 عاماً من الخبرة، تفخر نوسكو بكونها واحدة من الشركات الرائدة التي تزود عملائها بالحلول اللوجستية الكاملة من خلال قدرات معداتنا المتخصصة جنباً إلى جنب مع خبرة فريق الإدارة لدينا القادرين على وضع خطة تشغيل موجزة تتضمن تفاصيل التنبؤ والجدول الزمني قبل تنفيذ تشغيلها لضمان السلامة والتوفيق والكفاءة وبالتالي توفير خدمة عملاء ممتازة